
Nič več brez sindikata
Vse več članov sindikata med delavci v
zasebnem sektorju, vse več področij njihove
aktivnostl

Osnovno organizacijo sindi-
kata detavcev zasebnega sek-
torja smo v na5i občini uatano-

vili leta 1972. Sprva se je uba-
dala z organlzacijskimi proble-
mi, ki pa jih je kmalu prebrodi-

la. Pri tem ji je nemalo pomagal
sekretar občinskega odbora
sindikata obrti Štefan Temlin.
Ker je imela ta organizacija bolj
malo članov, se je izvršni odbor
odločil. da obišče vse delavce.
zaposlene pri bežigrajskih
obrtnikih. To so storili pred do-
brim letom in tako pridobili 40
novih članov. Žal pa so aktivisti
naleteli tudi na delavce, ki so s
svojimi opazkami odvračali
ostale od sindikata. Prav ti de-
lavci pa, ki ne vldijo dalj kot do
plačilne kuverte in poznajo le
svoje pravice, so prvi, ki se žele
včlaniti v sindikat, ko zaprosijo
za stanovanje ali pridejo z moj-
strom v konflikt.

Nasprotno so bežigrajski
obrtniki pokazali za delo aktivi-
stov in sindikata veliko razu-
mevanje. OOS je obrtnikom
poslala prijavnice s priporoči-
lom. naj novega delavca takoj,
ko ga zaposlijo. včlanijo Se v
sindikalno organizacijo. Akcija
je dosegla svoj namen, saj se je
odzvalo kar precej obrtnikov.

Vendar pa ti akcljl nista blli
enkratni. Ponavljali se bosta
vse dotlej, dokler ne bodo vsi
delavci zasebnega sektorja or-
ganizirani v sindikatu. K temu
bo prispevala še povezava
OOSz Združenjem samostoj-
nih obrtnikovobčine Bežigrad.
s katerim že sedaj dobro sode-
lujejo.

Ooslej je največjo težavo
predstavljaia članarina, ki je
pritekala zelo neredno. Posle-
dica tega je bil »prazen" žiro
račun, tudi dolacije niso dobili.
Kot meni predsednik Janez
Oblak, pa bodo problem s fila-
narino v kratkem rešili.

Druga težava pa je organiza-
cija sestankov Ker so deiavci
raztreseni po vsej občini, jih je
težko zbrati skupaj in tako je
delo oteženo. Zato so predla-
gaJi, naj bi se deiavci organizi-
rali v sindikalne organizacije v
krajevnih skupnostih, te orga-
nizacije pa bi imefe delegate v
občinski organizaciji sindikata

delavcev, zaposlenih v zaseb-
nem sektorju.

Največ časa so dostej name-
nili obravnavanju kolektivne
pogodbe in sindikalne tfste, na
dnevnem redu njihovih sestan-
kov pa so Še pogovori o tekočlh
problemih, ki jih najbolj teže.

Zelo deiavna je ta osnovna
organizacija tudi na športnem
področju. Lani so se udeleiili
tretjih športnih iger obrtnikov
in deiavcev, na katerih so dose-
gli odlične rezultate. V teku pa
so priprave na naslednje ŠIOD,
ki bodo v Ljutomeru. Trenirajo
že kegljači. ki jim je OOS omo-
gočiia treninge na kegljiŠČu
»Maksa Perca«.

Po besedah predsednika
OOS delavcev zaposlenih v za-
sebnem sektorju, janeza Obta-
ka, pripravljajo tud) širšo akci-
jo, v kateri bi delavce zaintere-
sirali in seznanili z možnostmi
izobrazevanja ob delu, saj se
zaenkrat vse premalo deJavcev
poslužuje ugodnosti, ki jim jlh
nudi ta način izobraževanja.
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